
Geachte raadsleden,  
 
Met dit bericht informeer ik u over de afstemming die wij hebben met taxibedrijven.  
Op 26 april 2023 hebben wij uw vragen over taxibeleid in een brief beantwoord. We hebben in deze 
brief aangegeven hoe wij een overlegstructuur wilden opzetten met de Groningse taxibedrijven om 
te werken aan samenwerking en afstemming.  
 
Inmiddels hebben de gemeente en taxibedrijven een overlegstructuur ingericht. Er is gemiddeld eens 
per twee maand een overleg met twee vaste vertegenwoordigers van de Groningse taxibedrijven. Op 
10 juli 2023 heeft een bijeenkomst plaatsgevonden waar alle Groningse taxichauffeurs voor 
uitgenodigd waren. Er waren circa 50 taxichauffeurs aanwezig bij deze bijeenkomst. Tijdens deze 
bijeenkomst is gesproken over hoe het beste met elkaar te communiceren en welke regels voor taxi’s 
aanpassing of verduidelijking nodig hebben. We hebben afgesproken om in kleinere groepen de 
inhoudelijke thema’s verder te bespreken om tot concrete voorstellen te komen.  
 
We hebben op de gemeentelijke website een pagina aangemaakt over taxi’s. Hierop staat nu vooral 
informatie voor de taxibedrijven, in de nabije toekomst willen we hier ook informatie voor de klanten 
van taxi’s plaatsen: Taxi | Gemeente Groningen  
 
Momenteel worden vier inhoudelijke sessies voorbereid die zullen worden ingepland in december 
2023. Per sessie worden circa vier taxichauffeurs uitgenodigd. Onderdeel van de voorbereiding van 
deze sessies is een online enquête die door 54 taxichauffeurs is ingevuld. Hiermee hebben alle 
chauffeurs input voor de sessies kunnen meegeven. De enquête geeft inzicht in de wensen en zorgen 
van de Groningse taxibedrijven. De volgende onderwerpen worden behandeld in de deelsessies:  

- Toegang binnenstad en busbanen  
- Elektrisch rijden  
- Status vrijwilligersvervoer  
- Keurmerk en educatieprogramma 

 
Zodra de uitkomsten van de inhoudelijke sessies leiden tot concrete (voorgenomen) afspraken 
komen we hier bij u op terug.   
 
Daarnaast loopt er momenteel een proef waarbij nieuwe locaties voor de taxistandplaatsen worden 
getest in de omliggende straten van de Grote Markt. Omdat de komende maanden de 
taxistandplaatsen vanwege de werkzaamheden op de Grote Markt en bij cultureel centrum VRIJDAG 
een aantal keer moeten worden verplaatst, wordt deze periode gebruikt om uit te zoeken welke 
locatie het meest geschikt is als nieuwe taxistandplaats. Dit gebeurt op basis van onderzoeken en 
reacties en ervaringen van omwonenden en taxichauffeurs. In de 1e helft van 2024 komen we vanuit 
de herinrichting van de Grote Markt, of aanverwante projecten, bij u terug over de uitkomsten van 
de proef.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Philip Broeksma, wethouder 
 

https://gemeente.groningen.nl/taxi

